
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Táborská
12. 10. 2015

Přítomni: Mahulena Košťálová, Jiří Petráček, Dana Křivánková-Klisáková, Petr Horálek, 
Miroslav Hricz, Karel Zavřel

Host: František Prokop (ředitel školy)

1. Zahájení jednání ŠR

2. Výsledky voleb do ŠR za učitelský sbor: J. Nováka nahradil  K. Zavřel

2. Nová pravidla pro udělování výchovných opatření (ŽK s. 10–11) – jednomyslně schválena

3. Podněty z třídních schůzek:
Stížnost 8.A na chuť jídel ve ŠJ – byla jediná, budeme se jí zabývat, bude-li se opakovat.

4. Výroční zpráva za rok 2015/2016
Je třeba doplnit konkrétní výši schodku školního hospodaření. Za předpokladu tohoto 
doplnění je výroční zpráva jednomyslně schválena.

5. Různé
Projekt Bezpečné cesty do školy: oficiálně končí 12/2015, další kroky jsou v kompetenci 
příslušného odboru městské části.

Preventivní programy – více prezentovat na webu

Téma aktuální migrační krize v Evropě: škola i její učitelé zastávají pluralitu názorů na tuto 
problematiku, vedou žáky k uvažování a k diskuzi, nepředkládají hotová řešení a 
neprosazují žádný konkrétní světonázor.

Změna formy prezentace volnočasových aktivit rodičům v době třídních schůzek 
(diskutovaná v reakci na připomínku agentury zajišťující jazykové kroužky na ZŠ 
Táborská): lektoři by již neměli navštěvovat jednotlivé třídy, dostanou přidělené místo na 
chodbě. Rodiče dostanou informaci, kde je hledat.

6. Další setkání ŠR bude iniciovat předsedkyně M. Košťálová v lednu 2016.

7. Ukončení jednání ŠR

Zapsal: Karel Zavřel


